



# The London Gazette.

Published by Authority.

TUESDAY, DECEMBER 9, 1845.

**JOINT DECLARATION** made on the part of Great Britain and France, in pursuance of the VIIth Article of the Convention of May 29th, 1845, for the Suppression of the Slave Trade.

**WHEREAS** His Majesty the King of the French has caused Notification to be made to Her Majesty the Queen of the United Kingdom of Great Britain and Ireland, that the French squadron to be sent to the Coast of Africa, in pursuance of the Convention between their said Majesties, signed at London on the 29th of May 1845, will be ready to commence operations on that Coast by the 15th of the present month of December ;

The Undersigned, Her Britannick Majesty's Principal Secretary of State for Foreign Affairs, and the Chargé d'Affaires of His Majesty the King of the French at the Court of London, being furnished with the necessary powers, do, in conformity with the provisions of the 7th Article of the said Convention, by this joint Declaration, make known, that the measures to be adopted in virtue of the said Convention are, about to be carried into execution at the time mentioned in the said Notification; and that, in consequence thereof, on the 6th day of March 1846, being three months from the date of this joint Declaration, the warrants that have been issued in pursuance of the Conventions of 1831 and 1833, to the cruisers of the two Nations, for the mutual exercise of the right of search, are to be respectively delivered up.

In witness whereof the Undersigned have signed the present joint Declaration, and have affixed thereto the seals of their arms.

Done in duplicate, at London, the sixth day of December, in the year of our Lord, one thousand eight hundred and forty-five.

(Signed)  
ABERDEEN.  
(L. S.)

**DECLARATION COMMUNE** faite au nom de la Grande Bretagne et de la France, en exécution de l'Article VII de la Convention du 29 Mai 1845, pour la Suppression de la Traité des Esclaves.

**S**A Majesté le Roi des Français ayant fait notifier à Sa Majesté la Reine du Royaume Uni de la Grande Bretagne et d'Irlande, que l'escadre Française destinée à être envoyée à la Côte d'Afrique, conformément à la Convention entre leurs dites Majestés, signée à Londres le 29 Mai 1845, sera prête à commencer ses opérations sur cette Côte avant le 15 du présent mois ;

Les Soussignés, le Principal Secrétaire d'Etat de Sa Majesté Britannique au Département des Affaires Etrangères, et le Chargé d'Affaires de Sa Majesté le Roi des Français à la Cour de Londres, étant munis des pouvoirs nécessaires, font savoir par cette commune Déclaration, conformément aux dispositions de l'Article VII de la dite Convention, que les mesures qui doivent être prises en vertu de la dite Convention, sont sur le point d'être mises à exécution à l'époque mentionnée dans la dite Notification; et qu'en conséquence, le 6me jour de Mars 1846, à trois mois de date de cette commune Déclaration, les mandats qui ont été délivrés en exécution des Conventions de 1831 et de 1833, aux croiseurs des deux Nations, pour l'exercice mutuel du droit de visite, doivent être respectivement restitués.

En foi de quoi, les Soussignés ont signé la présente commune Déclaration, et y ont fait apposer le sceau de leurs armes.

Fait double, à Londres, le six Décembre, l'an de grace mil huit cent quarante-cinq.

(Signé)  
JARNAC.  
(L. S.)